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Szombathely Meg'yei~tQ~~~~~p tJ'tgt'rmestere
Dr Ipkovich György részére

~ Virágos Magyarország pályázat

Tisztelt Polgármester Úr!

Több éve veszünk részt sikerrel a Virágos Magyarország pályázati kiíráson.
Reméltem, hogy a megújult Fõ tér és a közterek tisztasága, további virágosítása idén is szép
sikert hoz majd Szombathely városának.
Sajnos azt tapasztaltam, hogya virágágyaink mérete kisebb lett. Kevesebb virág található
benne már az ültetéskor, az egynyári, kétnyári, hagymás növényeket felváltották a bokrok,
félfás növények.
Tény, hogy nagy összegeket fordít Szombathely városa a parkjainak, köztereinek,
virágágyainak fenntartására.
Az utóbbi 2-3 hónapban több észrevételt is kaptam a közterületekkel kapcsolatban:

. a Hunyadi- Szõlõs út- Szent Gellért körforgalom virágágya közel egy méterrel kisebb
sugarú kör lett és fiivesítették, illetve bokrokat ültetettek be a régi virágfelület helyett

. a Bogáti út buszfordulóban az elõzõ években mindig kivágták a vadon nõtt cserjéket,
bokrokat, most szabadon nõnek, ez által a szemét is több stb

. A Bogáti úti Sportpálya környékén eddig a város nyírta a fiivet, most jó ideje nem

. Az Ezredévi parkban ajátszótér ajtaja hónapokig kitörve, pedig van parkõri szolgálat (7)

. Az utcákban a fünyírás nem történik meg

Ezt magam is alátámaszthatom, hisz többször is írtam ez ügyben levelet, de talán még mindig
ott lenne a parlagfû az utcában ha az idõjárás miatt nem semmisillt volna meg.

Kérdéseim?

Hogyan ellenõrizzük, hogy valóban elvégzik-e a fenntartók a munkát?

Mi az akadálya annak, hogy a város képviselõi is bekapcsolódjanak ebbe az ellenõrzõ
tevékenységbe?

V árom Polgármester Úr válaszát.
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